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      Protokół Nr XXXII/08 

 z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu  25 listopada 2008 roku  

                 w  sali Urzędu Miejskiego w Łowiczu  Stary Rynek 1. 

 

Ustawowy stan radnych – 21  

Obecnych na Sesji radnych – 21 

 

                      Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie deklaracji w sprawie ogłoszenia w Łowiczu roku 2009 – Rokiem Jana 

    Wegnera. 

5. Informacja o działalności Zakładu Usług Komunalnych, Zakładu Gospodarki 

    Mieszkaniowej oraz Miejskiego Zakładu Komunikacji. 

6.Rozpatrzenie projektów uchwał: 

   1/w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok, 

   2/w sprawie zmian w uchwale Nr XX/183/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia  

      31 stycznia 2008 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu 

      Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi zmienionej Uchwałą 

      Nr XXIX/264/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 25 września 2008 roku w sprawie 

      zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki 

      Wodnej w Łodzi,  

   3/ w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/265/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu 

       z dnia 25 września 2008 roku w sprawie zasad udzielania stypendiów za wysokie wyniki 

       w nauce dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjów stale zamieszkujących w mieście 

       Łowiczu, 

   4/ w sprawie zmiany Programu Gospodarczego” Plan Rozwoju Lokalnego Miasta Łowicza 

       na lata 2008-2013,” 

   5/ w sprawie zmiany Programu Gospodarczego „Lokalny Program Rewitalizacji Miasta 

       Łowicza”,   

   6/ w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

       Gminy Miasta Łowicza, 

   7/ w sprawie wydzierżawienia nieruchomości  gruntowych zabudowanych budynkami  

       i urządzeniami kotłowni oraz urządzeń liniowych stanowiących własność Gminy Miasta 

       Łowicza, 

   8/ w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

       Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok,  

   9/ w sprawie przyjęcia  Programu współpracy Miasta Łowicza z organizacjami 

       pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia  

       24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2009 rok 

 10/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

        znajdujących się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, 

  11/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu 

        kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony z tą samą stroną, 

        której przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta 

        Łowicza, pozostające w zarządzie trwałym tej jednostki organizacyjnej, 

  12/ w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb Śródmieście, 

  13/ w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb Bratkowice, 

  14/ w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb Łowicka Wieś. 



 2 

 

  15/ w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXX/279/2008 Rady Miejskiej w Łowiczu  

        z dnia 30 października 2008 roku w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego 

        Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu do załatwiania spraw z zakresu ustawy  

         z dnia  7 września 2007 roku o pomocy osobom uprawnionym do alimentów. 

  

 7.Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających  

    z art.36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art.37 ust.6 i 7 ustawy z dnia 

    27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2003 r. Nr 80 

     poz.717 z późn.zm.) 

 

 8.Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 9.Informacja o zasadach prowadzenia poradnictwa przez specjalistów Punktu Interwencji   

    Kryzysowej i Zespołu Antykryzysowego przy Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  

    w Łowiczu.    

10.Interpelacje, zapytania, sprawy różne. 

11.Ustalenia terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

12.Zakończenie obrad XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad.1. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa. 

Powitał Radnych, Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Dyrektorów jednostek, 

Przewodniczących Zarządu Osiedli, Pana Zygmunta Galanta Komendanta Powiatowego Policji, 

Pana Andrzeja Porczyka Komendanta Państwowej Straży Pożarnej, Pana Macieja 

Malangiewicza Przewodniczącego Rady Gminy Łowicz, Panią Mirosławę Walczak Dyrektora 

Gimnazjum Nr 1 oraz Uczniów Samorządu Uczniowskiego Gimnazjum Nr 1 w Łowiczu, 

Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, 

Naczelników Wydziału, Radcę Prawnego Panią Jolantę Służalską- Mrożewską, pracowników 

Urzędu Miejskiego i przedstawicieli mediów oraz zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na  stan Radnych 21 na Sesji, obecnych jest 21 

Radnych i podejmowane uchwały będą prawomocne.  

 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  porządek obrad  został przesłany przy 

zaproszeniach na Sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił pismo Burmistrza Miasta w sprawie 

wprowadzenia dodatkowo  projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/279/2008 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 30 października 2008 roku w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu do załatwiania spraw z zakresu ustawy  

z dnia  7 września 2007 roku o pomocy osobom uprawnionym do alimentów. 

                                               /stanowi załącznik/  

Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował w prowadzenie uchwały, jako 15 w pkt.6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmienionego porządku obrad 

wraz z proponowaną zmianą 

                                            19 „za”, 0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół z  XXX Sesji został wyłożony  

w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. Sekretarz  XXX Sesji Radny Józef Szczepanik  

oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili. 

                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Protokół z XXX Sesji zostaje przyjęty 

 bez zmian.          

                            19 „za” , 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza XXX Sesji Radnego 

Ryszarda Szmajdzińskiego, który wyraził zgodę. 

 

 Ad.4. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej –przedstawił wniosek Burmistrza Miasta w sprawie przyjęcia 

przez Radę Miejską w Łowiczu deklaracji w sprawie  ogłoszenia w Łowiczu roku 2009 –  

Rokiem Jana Wegnera                / stanowi załącznik/ 

Pani Mirosława Walczak – Dyrektor Gimnazjum Nr 1 podziękowała za zaproszenie 

i poinformowała, że Przewodnicząca Samorządu Uczniowskiego Pani Katarzyna Talarowska 

oraz Maciej Koper przedstawią biografię i osiągnięcia Jana Wegnera. 

                                                     / stanowią załącznik/ 

Pani Paulina Talarowska –Przewodnicząca Samorządu Uczniowskiego – przedstawiła 

biografie Jana Wegnera. 

Pan Maciej Koper – przedstawił osiągnięcia i zasługi Jana Wegnera. 

                                                /informacje stanowią załączniki/ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał faks od córek Jana Wegnera, że nie mogą 

 uczestniczyć w  XXXII Sesji Rady Miejskiej.  

                                                    /stanowi załącznik/ 

Pani Mirosława Walczak – Dyrektor Gimnazjum Nr 1 przedstawiła Harmonogram Obchodów 

Miejskich Roku Jana Wegnera.  / stanowi załącznik / 

Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta – stwierdził, że przykro, iż córki Jana 

Wegnera nie mogły uczestniczyć w Sesji Rady Miejskiej. Panie  Barbara Chojnacka  

i Ewa Wróblewska uczestniczyły we wszystkich spotkaniach Komitetu Obchodów Roku Jana 

Wegnera. Córki bardzo cenią sobie pamięć o Ojcu i bardzo są zadowolone z inicjatywy 

związanej z  obchodami Roku Jana Wegnera.  

Burmistrz Miasta przypomniał przemówienie Ks. Skiełczyńskiego na pogrzebie wdowy  

po Janie Wegnerze,  który przedstawiał zasługi i osiągnięcia Jana Wegnera. 

Na zakończenie  stwierdził, że to, co w życiu osiągnął i kim był  zawdzięczał żonie .. 

Burmistrz Miasta poinformował, że w skład Komitetu Obchodów  Roku Wegnera wchodzą: 

Córki Wegnera, Pan M. Malangiewicz, Pan M. Wojtylak, Pan A. Biernacki i   pracownicy 

Urzędu Miejskiego. 

Rada Miejska powinna wesprzeć finansowo inicjatywę umieszczenia tablicy pamiątkowej na 

budynku gdzie mieszkał Jan Wegner. Planowane jest wydanie książek przez ŁOK, urządzenie 

ulicy Jana Wegnera. Stwierdził, że była to wybitna postać w naszym mieście, jest patronem 

Gimnazjum nr 1 w Łowiczu. Obchody są wyznaczone na dzień 6 marca ponieważ w tym dniu 

został aresztowany i uwięziony na Pawiaku za działalność konspiracyjna w Armii Krajowej. 

Burmistrz Miasta podziękował Pani M. Walczak Dyrektor Gimnazjum Nr 1 podziękował  

za cenną inicjatywę związaną z Obchodami Roku Jana Wegnera. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał treść Deklaracji Rady Miejskiej w Łowiczu  

w sprawie  roku 2009 – Rokiem Jana Wegnera. 

                                            / stanowi załącznik/ 

 Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji 

                   Radny Piotr Pochwała  / stanowi załącznik/ 

Przewodniczący  Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie przyjęcia deklaracji. 

                                     21 „za”, 0 „ przeciw”, 0 „ wstrzymujących” 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Deklaracja Rady Miejskiej została przyjęta 

jednogłośnie i podziękował za  jej przyjęcie. 

                                               /stanowi załącznik/  

 

Ad.5. 

 

Informację o działalności Zakładu Usług Komunalnych przedstawił Dyrektor   

Pan Cezary Kołodziejski .       / stanowi załącznik/ 

 Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                                Radny Grzegorz Wojciechowski 

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

 Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski. 

                                           / stanowią załącznik/  

  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje  informację  

  do wiadomości. 

 

 Informację o działalności Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu przedstawiła 

 Dyrektor Pani Joanna Mika. 

                                         / stanowi załącznik/ 

Radny Kazimierz Sobieszek – zwrócił się z zapytaniem, czy wycinka kilku drzew powinna  

obciążać ZGM czy ZUK oraz kto otrzymał mieszkanie przy ul. Starzyńskiego. 

Pani Joanna Mika – Dyrektor ZGM poinformowała, że wycinka drzew była przy ulicy Armii 

Krajowej  ZGM jest administratorem  tych terenów, uzyskano zgodę ze Starostwa a drzewa były 

bardzo wysokie zagrażały budynkom przy ul. Armii Krajowej  bl.43 B.   

Przydział mieszkań opiniuje Komisja Mieszkaniowa i Socjalna , w której ZGM nie uczestniczy. 

Radny Krzysztof Zieliński – Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej 

poinformował, że była opiniowana na posiedzeniach propozycja przydziału mieszkania 

komunalnego przedstawiona przez Panią Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych. 

Poinformował, że były propozycje przydzielenia mieszkania osobom zgłoszonym przez Radnego 

R. Wójcika i Radnego P. Gołaszewskiego, ale członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie 

propozycje przedstawiona przez Panią  Naczelnik. 

Radny Robert Wójcik – poinformował, że Pani Naczelnik przedstawiła propozycję przydziału 

kilku mieszkań konkretnych osobom, tylko 1 mieszkanie było przedstawione do rozstrzygnięcia 

przez Komisje Mieszkaniową i Socjalną. 

Radny Piotr Gołaszewski zgłosił wniosek  aby przydzielić  to  o przydział mieszkania dla 

rodziny z Bratkowic. Stwierdził, że  zgłosił wniosek o przyznanie tego mieszkania  rodzinie 

wielodzietnej. 

Sprawa przydziału mieszkań była omawiana na posiedzeniach dwóch Komisji. 

Na II posiedzeniu Burmistrz Miasta przedstawił propozycje przydziału mieszkań i były dwie 

koncepcje. Propozycja Burmistrza Miasta została przyjęta nie jednogłośnie. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Krzysztof Zieliński. 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 

                                Radny Grzegorz Wojciechowski 

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił 

 Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski. 

                                           / stanowią załącznik/  

  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje 

  informację do wiadomości. 

 

 Informację o działalności  Miejskiego Zakładu Komunikacji –przedstawił 

 Dyrektor Bogdan Suchanek / stanowi załącznik/  

                                       Pytań  i uwag nie zgłoszono. 

 Radna Ewa Zbudniewek – podziękowała Panu Dyrektorowi za szczegółowe opracowanie 

  informacji. 

 

  Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                                Radny Grzegorz Wojciechowski 

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

 Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski. 

                                           / stanowią załącznik/  

  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje 

  informację do wiadomości. 

 

Ad.6. 

 

1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok  -  przedstawił 

wraz z uzasadnieniem  Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

                                 / stanowi załącznik/ 

                           Pytań i  uwag nie zgłoszono. 

    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                                Radny Grzegorz Wojciechowski 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

    Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                 18”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                                 U c h w a ł a  Nr XXXII/284/2008 

 

  2/Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XX/183/2008 Rady 

     Miejskiej w Łowiczu z dnia 31 stycznia 2008 roku w sprawie zaciągnięcia 

     pożyczek w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

     Wodnej w Łodzi zmienionej Uchwałą Nr XXIX/264/2008 Rady Miejskiej  

     w Łowiczu z dnia 25 września 2008 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczek 

     w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

     w Łodzi –przedstawił  Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

                                     / stanowi załącznik/ 

                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 

        Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

       Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                       / stanowią załączniki/ 
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                       21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                            U c h w a ł a  Nr XXXII/285/2008 

                 

   3/Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/265/2008 Rady 

      Miejskiej w Łowiczu  z dnia 25 września 2008 roku w sprawie zasad 

      udzielania stypendiów za wysokie wyniki w nauce dla uczniów szkół 

      podstawowych i gimnazjów stale zamieszkujących w mieście Łowiczu- 

       przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Zastępca Naczelnika Wydziału  

                        Spraw Społecznych/ stanowi załącznik/  

                              Pytań i uwag nie zgłoszono. 

     Opinię Komisji Społecznej – przedstawił  Przewodniczący Komisji  

                                     Radny Piotr Pochwała. 

                              21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                                      U c h w a ł a  Nr XXXII/286/2008 

 

   4/Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu Gospodarczego” Plan 

     Rozwoju Lokalnego Miasta Łowicza na lata 2008-2013”- przedstawił 

     Pan Robert Oberman Zastępca Naczelnika Wydziału Pozyskiwania 

                                         Środków Zewnętrznych/ stanowi załącznik/ 

                                       Pytań  i uwag nie zgłoszono. 

        Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

       Przewodniczący Komisji Radny Jacek  Haczykowski 

                              21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                                    U c h w a ł a  Nr XXXII/287/2008 

 

   5/Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu Gospodarczego „Lokalny 

      Program Rewitalizacji Miasta Łowicza” –przedstawił Pan Robert Oberman 

     Zastępca Naczelnika Wydziału Pozyskiwania  Środków Zewnętrznych 

                                        /stanowi załącznik/ 

                                    Pytań  i uwag nie głoszono. 

      Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

      Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                              21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                               U c h w a ł a  Nr XXXII/288/2008 

 

     6/Projekt uchwały  w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych 

          stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza – przedstawił  Pan Paweł 

          Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych 

                                       / stanowi załącznik/ 

          Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 
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      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił 

                     Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                  21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                                      U c h w a ł a  Nr XXXII/289/2008 

 

 7/Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości  gruntowych 

  zabudowanych budynkami i urządzeniami kotłowni oraz urządzeń liniowych 

  stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza – przedstawił Pan Paweł 

  Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

                                        /stanowi załącznik 

 Radny Robert Wójcik – zwrócił się z zapytaniem ,czy prawdą jest ,że ZEC nie otrzymał  

 umorzenia części  pożyczki  w kwocie 350.000 zł i czy Burmistrz Miasta był 

 informowany, że  nie rozebranie kominów kotłowni może przyczynić się do zaistniałej 

 sytuacji. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta – poinformował, że od  czasu powstania 

spółki  miasto planuje przekazać cały  majątek dzierżawiony, który jest niezbędny do ich 

działalności. Takie stanowisko prezentowała Rada Miejska poprzedniej kadencji oraz 

poprzedni Burmistrz Miasta. Przez obecną Radę Miejską zostały przyjęte 2 oświadczenia, 

które zobowiązują do przekazania aportem majątku miasta do spółki ZEC.  

Stwierdził, że wiedział o pożyczce i były rozmowy z Prezesem Panem W. Garstką oraz 

członkiem Zarządu Panem J.Tłustwą. W ubiegłym roku po przeprowadzeniu rozmów  

z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska nie było wiadome, że 10% pożyczki  

nie będzie umorzona. W dniu 31.11.2001 roku Zarząd ZEC podpisał umowę na zaciągniecie 

pożyczki z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska na kwotę 3.500.000 zł  

na modernizację systemu ciepłowniczego w mieście. 

Miasto jest przygotowane do wprowadzenia całego majątku do spółki i następnie wyrazi zgodę 

na sprzedaż udziałów przez Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska. 

   Wszyscy udziałowcy oraz Zarząd ZEC był kilkakrotnie informowali o zamierzeniach 

    na różnych spotkaniach. 

Pan Paweł Gawroński – członek Rady Nadzorczej ZEC stwierdził, że cały majątek miasta 

wyznaczony został  wspólnie z udziałowcami i Zarządem ZEC jako majątek n niezbędny do 

dalszego funkcjonowania spółki i wykonywania zadań statutowych. 

W artykułach w łowickiej prasie wina o nie umorzeniu pożyczki została zrzucona na władze 

miasta. Za istniejące kominy, które są wynikiem nie wprowadzenia  aportem majątku miasta 

odpowiadają obydwaj udziałowcy. ZEC musi funkcjonować w warunkach  narzuconych przez 

wspólników Spółki ZEC.   

Nie prawidłowe jest określenie, że wina leży po stronie Gminy Miasto Łowicz 

Przyjęty został wykaz majątku, który spółka chce przejąć i zaakceptowany jego skład. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  dokonał oceny przydatności majątku i stwierdził, 

 że jest on niezbędny do dalszego funkcjonowania spółki. 

 Dodatkowo przedstawiciel Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska stwierdził, że nie 

    ujęto w majątku kotłowni Z-10, która jest niezbędna do funkcjonowania spółki i powinna być  

 wprowadzona aportem jako majątek miasta. 

 Miasto nie stawia żadnych warunków nie do spełnienia przez drugiego wspólnika, chcemy, 

 aby zgoda na sprzedaż udziałów Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

 była wyrażona przez Gminą Miasto Łowicz, wtedy gdy Burmistrz Miasta zgodzi 

 się  na sprzedaż. 
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Rada Nadzorcza  powinna podjąć uchwałę o wprowadzeniu majątku miasta aportem do spółki 

ZEC, rzeczą uboczną jest wartość majątku. 

Burmistrzowi Miasta zależy, aby ta wartość majątku, była najkorzystniejsza dla miasta i ZEC. 

Realna wartość majątku pozwoli na wprowadzenie dodatkowych środków finansowych,  

co wiąże się ze zwiększeniem kapitału zakładowego spółki ZEC. 

ZEC walczy o dodatkowe środki finansowe na sfinansowanie niezbędnych inwestycji  

na terenie miasta Łowicza. 

Rozbiórka kominów była przedmiotem umowy a właściwie jej załącznika. 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska zinterpretował to tak jak uważał za stosowne, 

   chociaż efekt ekologiczny, który był głównym celem do osiągnięci , czyli  wygaszenia  

kominów został osiągnięty .Decyzja o nie umorzeniu pożyczki jest suwerenną decyzją zarządu 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska od której powinna być możliwość odwołania. 

Burmistrz Miasta został tylko pisemnie powiadomiony o działaniach Narodowego Funduszu 

ochrony Środowiska. 

Pan Arkadiusz Podsędek – Skarbnik Miasta – Zarząd Spółki ZEC podpisując umowę  

z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska nie powinien deklarować za stronę trzecią, 

czyli miasto, że zostaną na koszt miasta  rozebrane kominy. Żadne zapisy umowy nie powinny 

zobowiązywać do ponoszenia kosztów z budżetu miasta. Rozbiórka kominów może kosztować 

minimum 300.000 złotych.  

Zarząd Spółki ZEC podpisując umowę z takim zapisem przekroczył swoje kompetencje. 

Nie powinno być to warunkiem umorzenia pożyczki, ponieważ trzecia strona nie miała 

interesu prawnego i nie była stroną w podpisywanej umowie. Prawdopodobnie  było założenie, 

że miasto aportem wniesie majątek miasta bez kominów i na własny koszt je zdemontuje.   

Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że często wypowiadał zdanie na różnych 

spotkaniach formalnych i nie formalnych, że nie można   oczekiwać, żeby wspólnik 

większościowy godził się  rozwiązywania dla niego niekorzystne.  

Jeden wspólnik jest  mniejszościowy a drugi większościowy dyktuje warunki. 

Należy wyciągać wnioski z obecnie zaistniałej sytuacji. Kilkakrotnie twierdziłem w swoich 

wypowiedziach, że sprawa ZEC potrzebuje pilnych i konkretnych decyzji a sprawy dalej są 

nierozwiązane. Nie zgadzam się z wypowiedziami Burmistrza Miasta ,że to Radni chcieli  

decydowali, aprobowali działania w tym zakresie. 

Stwierdził, że należy uznać, że tylko cześć radnych, bo jako Radny  byłem przeciwny 

 niektórym rozwiązaniom. 

Radny Piotr Gołaszewski – zwrócił się z zapytaniem do Radnego R. Szmajdzińskiego, 

czy reprezentuje interesy mieszkańców czy interesy ZEC. 

Radny Robert Wójcik – stwierdził, że jest  zwolennikiem rozwiązywania  problemów 

a nie wycieczek politycznych. Radny zwrócił się z zapytaniem ,czy Radny Gołaszewski 

 uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami firmy, która pokazywała rozwiązania 

 modernizacyjne w ZEC. 

Odbyło się  spotkanie, w którym uczestniczyło 4 radnych w tym 3 z opozycji. 

Radny Ryszard Szmajdziński- stwierdził, że jako Radny reprezentuje mieszkańców i jest  

członkiem lewicy. Poinformował, że podwyżki opłat za ciepło są związane z dekapilizacją 

majątku spółki ZEC .. 

Radny Piotr Gołaszewski – stwierdził, że radni są odpowiedzialni przed mieszkańcami 

miasta. Z dyskusji Radnego Szmajdzińskiego wynika, że od dwóch lat podejmowane są złe 

działania w zakresie ZEC. 

Radny Kazimierz Sobieszek – stwierdził, że nie należy twierdzić, że przez ostatnie lata nie 

wiele  dobrego zrobiono. Obecna sytuację należy uznać jako potknięcie a drugi udziałowiec 

wyraził opinię za miasto Łowicz. i  należy rozważyć jakie jest wyjście z obecnej sytuacji, 

dlatego należy dyskutować nad rozwiązaniem problemu.  
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 Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                              Radny Jacek Haczykowski 

                                    / stanowią załączniki/ 

                                   21”za” ,0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie 

                                      U c h w a ł a  Nr XXXII/290/2008 

 

   8/Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki   

    i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

    Narkomanii na 2009 rok wraz z autopoprawką  przedstawiła  Pani Małgorzata Nowak 

                       Zastępca  Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych 

                                            / stanowią załączniki/ 

     Radna Ewa Zbudniewek – stwierdziła, że jest opracowany Program  bardzo szczegółowy, 

     realizowany od wielu lat i  sprawdzony. 

     Radna zwróciła uwagę ,że nie zmienia się zachowanie młodzieży z Gimnazjum, która 

     codziennie od rana pije piwo i pali papierosy obok bloków przy ul. Starzyńskiego. 

     W szkołach należy zwracać szczególną uwagę na  uczniów wagarujących i pijących piwo. 

     Powinna być uściślona współpraca służb porządkowych  z pedagogami szkolnymi, 

     ze sklepami sprzedającymi alkohol młodzieży. 

     Komisja Przeciwdziałania Alkoholizmowi  oraz Policja powinny kontrolować sprzedaż 

     alkoholu  młodzieży i współpracować ze szkołami. Policja powinna zwracać uwagę  

     na młodzież wagarującą w godzinach rannych. 

     Radny Robert Wójcik –stwierdził, że  Program Przeciwdziałania Narkomanii nie jest 

     realizowany prawidłowo. Za 2007 rok wykorzystano 60 % planowanych środków  

     finansowych, natomiast w roku bieżącym za I półrocze 2008 roku wykorzystano 6 % 

     Poinformował, że na terenie miasta wzrasta ilość osób nadużywających narkotyki oraz ilość 

     przestępstw. 

     Radny zwrócił uwagę ,że  w Programie zbyt mało jest zadań związanych ze zwalczaniem 

     zjawiska narkomanii, brak jest wskaźnika oceny, ilości planowanych kontroli punktów 

     sprzedaży alkoholu Zwrócił uwagę ,że w Programie  brak podpisu osób, które go opracowały  

     i  Burmistrza Miasta.     

     Pan Cezary Gawroński – Z-ca Przewodniczącego Komisji Przeciwdziałania 

     Alkoholizmowi – poinformował, że w opracowanym Programie określone są 3 cele 

     obejmujące działania przeciwdziałania narkomanii 

     Problem młodzieży wagarującej i nadużywającej alkoholu jest nierozwiązany w całym kraju. 

     Coraz częściej problem jest poruszany przez prasę i media. Natomiast trudniej walczyć 

     z problemem narkomanii, wiele osób nie przyznaje się do ich zażywania. 

     Proponowane poprawki regulują pracę Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 

     Proponowane jest podwyższenie wynagrodzenia dla Sekretarza Komisji do 35 %  

     minimalnego wynagrodzenia  ponieważ dokumentów jest coraz więcej. 

     Stwierdził, że Policja nie może udzielać  wywiadu na temat osób nadużywających alkoholu. 

     Bardzo trudne jest umieszczenie osoby nadużywającej alkoholu w ośrodku zamkniętym , 

     wiele osób dobrowolnie z nich rezygnuje. 

     Pani Eżbieta  Szachogłuchowicz z WSS- poinformowała ,że Program Przeciwdziałania 

     Alkoholizmowi jest realizowany od 1999 roku, natomiast drugi Program jest realizowany  

     od kilku lat. Stwierdziła ,że współpraca ze szkołami, z Policją i Sądem układa się 

     dobrze. Organizowane są wspólne szkolenia  przy udziale  MOPS, Policji.  
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     Planowane jest  zorganizowanie Konferencji  w dniu 10 grudnia b.r. na temat narkomanii na 

     którą będą zaproszeni wszyscy radni  Konferencja jest zorganizowana przy udziale 

     Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej i PCK.      

     Pan Cezary Gawroński – poinformował, że od 3 lat przeprowadzane są kontrole przez 

     członków Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi przy udziale pracowników Urzędu 

     Miejskiego. Kontrole nie zauważyły nieprawidłowości przy sprzedaży alkoholu, wielu 

     sprzedawców od młodzieży wymaga przedstawienia dowody osobistego. 

     Jeśli są informacje, że sklepy sprzedają alkohol młodzieży bez dokumentów , wtedy 

     członkowie Komisji po uzyskaniu  upoważnienia Burmistrza Miasta przeprowadzają 

     kontrole. Jeśli była  taka konieczność to kontrole byłyby częstsze. 

     Radny Robert Wójcik – zwrócił uwagę ,że przy składaniu sprawozdania powinna być 

     informacja o ilości przeprowadzonych kontroli. 

     Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Przewodniczący Komisji  

                                     Radny Piotr Pochwała. 

     Opinię Miejskiej Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi – przedstawi 

                   Zastępca Przewodniczącego Komisji Pan Cezary Gawroński  

                                       / stanowią załącznik/  

                                  21 „za”, 0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

     Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została wraz z autopoprawką przyjęta  

     jednogłośnie  

                                             U c h w a ł a Nr XXXII/291/2008 

                         

    9/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia  Programu współpracy Miasta 

       Łowicza z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których 

       mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

       pożytku publicznego i o wolontariacie na 2009 rok- przedstawił  

        Pan Artur Michalak Naczelnik  Wydziału Promocji, Kultury i Sportu i Turystyki 

                                              / stanowi załącznik/ 

        Radny Robert Wójcik – zaproponował, aby w paragrafie 8 pkt.7 wyodrębnić wsparcie 

       zadania dla osób niepełnosprawnych.                              

        Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji 

                                   Radny Piotr Pochwała. 

                                  / stanowi załącznik/             

                           19 „za” 0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

      Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta  jednogłośnie      

                                       U c h w a ł a  Nr XXXII/292/2008  

 

  10/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

        nieruchomości gruntowych  znajdujących się w zasobach Gminy Miasta 

        Łowicza – przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału  

                                       Gospodarki Gruntami 

                                         / stanowi załącznik/ 

                              Pytań i  uwag nie zgłoszono. 

       Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

       Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                            / stanowi załącznik/ 

                              19 „za”, „0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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        Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że została przyjęta jednogłośnie        

                                         U c h w a ł a  Nr XXXII/ 293/2008 

   11/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

        Usług Komunalnych w Łowiczu kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

        zawartej na czas oznaczony z tą samą stroną, której przedmiotem są te same 

        nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, 

        pozostające w zarządzie trwałym tej jednostki organizacyjnej –  

              przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału  

                                Gospodarki Gruntami / stanowi załącznik/ 

                               Pytań i uwag nie zgłoszono. 

      Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                             Radny Jacek Haczykowski 

                                 / stanowi załącznik/ 

                                  19 „za”, 0 „ przeciw,  0 „wstrzymujących” 

        Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że została przyjęta jednogłośnie 

                                     U c h w a ł ę  Nr XXXII/294/2008 

 

  12/Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb 

      Śródmieście- przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału  Gospodarki 

                             Gruntami / stanowi załączniki/ 

                               Pytań i  uwag nie zgłoszono 

                                   / stanowi załącznik/ 

     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił  Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił 

     Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                / stanowią  załączniki/ 

                             20 „za”, 0 „ przeciw”, 0 wstrzymujących 

      Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że  została przyjęta  jednogłośnie 

                                       U c h w a ł a  Nr XXXII/295/2008 

  

   13/ Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb 

         Bratkowice –przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału  

                      Gospodarki Gruntami / stanowi załącznik / 

                           Pytań i uwag nie zgłoszono. 

       Radny Tadeusz Żaczek –zwrócił uwagę ,że projekt uchwały powinien być opiniowany  

       na Komisji Społecznej , można było zaproponować inna nazwę dla tej ulicy. 

       Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił 

       Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                               / stanowią  załączniki/ 

                              20”za”, 0  „przeciw”,   0„wstrzymująch” 

     Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że  została przyjęta jednogłośnie  

                                 U c h w a ł a Nr XXXII /296/2008  

      14/Projekt uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy w Łowiczu obręb Łowicka 

       Wieś -przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami. 

                                        / stanowi załącznik/  
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                                      Pytań i  uwag nie zgłoszono. 

     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi Przewodniczący Komisji 

                          Radny Grzegorz Wojciechowski 

    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawi 

    Przewodniczący Komisji Radny Jacek Haczykowski 

                                / stanowią załączniki / 

                           20  „za”,0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została  przyjęta  jednogłośnie  

                                  U c h w a ł a  Nr XXXII/297/2008  

 

 15/ Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXX/279/2008 Rady 

     Miejskiej z dnia 30 października 2008 roku w sprawie upoważnienia 

     Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu  

     do załatwienia spraw z zakresu ustawy z dnia 7 września 2007 roku  

     o pomocy uprawnionych do alimentów – przedstawił  Pan Marek Dziedziela 

                           Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

                                    Pytań i  uwag nie zgłoszono. 

                              20 „za”,  0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że została przyjęta jednogłośnie  

                                    U c h w a ł a Nr XXXII/298/2008 

              

Ad.7. 

  

Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań 

   wynikających z art.36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie 

   art.37 ust.6 i 7 ustawy z dnia  27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

    przestrzennym (Dz. U. z 2003 r. Nr 80 poz.717 z późn. zm.)- przedstawił  

            Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami 

                                   Pytań i , uwag nie zgłoszono. 

   Przewodniczący stwierdza, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości  przedłożoną  

    informację. 

 

Ad. 8. 

 

 Informację o działaniach w okresie między Sesjami –   przedstawił 

                           Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

                                                /stanowi załącznik / 

     Burmistrz Miasta – przedstawił wezwanie przedsądowe – dla Mazowieckiej Fundacji  

     Społeczno- Kulturalnej w Łowiczu / stanowi załącznik/ 

      

 Ad.9.  

 

     Informacja o zasadach prowadzenia poradnictwa przez specjalistów Punktu 

     Interwencji Kryzysowej i Zespołu Antykryzysowego przy Powiatowym 

     Centrum Pomocy Rodzinie w Łowiczu – przedstawił  Radny Robert Wójcik 

                                          / stanowi załącznik/ 

  Ad. 10.  
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Radna Ewa Zbudniewek- zgłosiła interpelację na piśmie w sprawie sprawozdania z wykonania 

zadań przez Wydział Promocji ,Kultury, Sportu i Turystyki – rozdysponowania środków 

finansowych  w 2008 roku. 

Poinformowała ,że sprawa była omawiana w dniu 17 listopada b.r. na posiedzeniu Komisji 

Społecznej i na dzisiejszą sesję powinnam otrzymać szczegółowe rozliczenie kosztów. 

Stwierdziła, że wydatki są zasadne ale chciałaby poznać szczegóły. 

                                  /Interpelacja stanowi załącznik/ 

Pan Artur Michalak – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki  

poinformował, że planował szczegółowe rozliczenie przedstawić na posiedzenie Komisji 

Społecznej. 

Radny Kazimierz Sobieszek – zgłosił interpelację pisemną w sprawie ustawienia wiaty na 

przystanku MZK przy ul. Kiernozkiej oraz ustawienia znaków informujących o tonażu 

samochodów ciężarowych wjeżdżających na most przy ul. Mostowej. 

                                          / stanowi załącznik / 

Pan Paweł Gawroński – Naczelnik WSK – poinformował, że znaki określające tonaż 

samochodów ciężarowych są ustawione na ulicy Mostowej. 

Radny Robert Wójcik – zgłosił wniosek w sprawie umieszczenia w Wieloletnim Planie 

Inwestycyjnym zadań inwestycyjnych / stanowi załącznik / 

Pan Kuryś – poinformował, że  reprezentuje mieszkańców Ł.S.M.  Stwierdził, że Burmistrz 

Miasta obiecał do końca  września b.r. udzielić odpowiedzi na wniosek mieszkańców w sprawie 

ustalenia bonifikaty na przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności. 

Do obecnej chwili  nie ma konkretnej odpowiedzi a  z wypowiedzi Burmistrza Miasta wynika, 

że podjęcie decyzji uzależnia się od orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego. 

Stwierdził, że Ł.S.M  corocznie do budżetu Miasta  wpłaca około 230.000 zł co stanowi 0.29 % 

planowanych dochodów miasta. 

Poinformował, że przed wyborami Burmistrz Miasta obiecywał uwłaszczenie mieszkańców 

osiedli i społeczeństwo oczekuje  realizacji. Mieszkańcy osiedli nie domagają się budowy dróg 

,kanalizacji ponieważ obecnie istniejąca infrastruktura jest wystarczająca. 

Pan Bogusław Bończak – Zastępca Burmistrza Miasta – stwierdził, że  w hasłach 

przedwyborczych nie było takiego hasła o którym mówił przedstawiciel mieszkańców. 

Pan Kuryś –  stwierdził, że Burmistrz Miasta poruszał problem na zebraniach mieszkańców  

w Zarządach Osiedlowych. Zwrócił się z zapytaniem ile miasto kosztuje utrzymanie 

mieszkańców z ŁSM a ile innych mieszkańców. Poinformował, że około 43 % społeczeństwa 

miasta zamieszkuje w  blokach. Mieszkańcy bloków nie chcą czuć się gorszym społeczeństwem 

i być potrzebnym tylko w okresie przedwyborczym. Poinformował, że sprawa jest nierozwiązana 

od miesiąca maja i przez okres pół roku nie ma żadnej informacji. 

Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta –poinformował, że Burmistrz Miasta i Rada 

Miejska stanowią jedność i często należy szukać kompromisu  w realizacji  zadań miasta. 

Miasto ma wiele nierozwiązanych problemów, które nie dotyczą wszystkich mieszkańców. 

Sprawa ZEC  jest bardzo trudna do rozwiązania i dotyczy tylko mieszkańców bloków. 

Problem  ustalenia bonifikaty jest trudny w całym kraju , nie tylko w naszym mieście.  

Wspólnie z radnymi ustalono, że z podjęciem decyzji w tej sprawie zaczekamy do orzeczenia 

Trybunału Konstytucyjnego. 

Sprawa powróci na posiedzenia Komisji Rady Miejskiej i do dyskusji mogą być zapraszani 

przedstawiciele mieszkańców i ŁSM. 

  Pani Maria Więckowska – Sekretarz Miasta- poinformowała, że zgodnie z ustawa  

o przekształceniu użytkowania wieczystego w prawo własności umożliwia składanie wniosków 

do końca roku 2012, dlatego należy zaczekać do orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego. 
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 Pani Maria Więckowska – poinformowała, że na ostatniej Sesji Radni otrzymali bardzo 

szczegółowe informacje w tym zakresie opracowane przez  Naczelnika Gospodarki Gruntami. 

Mieszkańcy osiedli mieszkaniowych mogą wystąpić  z wnioskiem o przekształcenie złożonym 

przez wszystkich mieszkańców bloku. Osoby, które zakwalifikują się mogą  skorzystać  

z bonifikaty. Należy wstrzymać się z podjęciem decyzji ,wszyscy radni bardzo poważnie 

podchodzą do rozwiązywania tych problemów. 

 

 

Ad.11.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna Sesja Rady Miejskiej  

w Łowiczu planowana jest na  30 grudnia 2008 roku godz.13-ta. 

 Z tematami:  

 1.Uchwalenie budżetu Miasta Łowicza na 2009 rok  

 2.Uchwalenie planów pracy Rady i Komisji na 2009 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował do  Przewodniczących Komisji o przygotowanie  

propozycji do planów pracy Komisji na I półrocze 2009 roku.  

 

 Radna Jolanta Głowacka – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła 

 propozycję terminów posiedzeń Komisji w miesiącu grudniu 2008 roku. 

                                             / stanowi załącznik/ 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała przegłosowanie zmianę  terminu 

posiedzenia  Komisji Budżetu i Finansów  przy udziale wszystkich Przewodniczący Komisji.  

                                    8 „za „0 „przeciw” , 0 wstrzymujących 

 

 

Ad. 12. 

 

 

Na tym zakończono  obrady XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

 

 

 

Protokółowała:                                 Sekretarz Sesji:                      Przewodniczący Rady 

 

Alicja Dutkiewicz                         Ryszard   Szmajdziński                Henryk   Zasępa 

 

 

 

 

 

 

 


